
Verksamhetsberättelse 2023 för SPF Seniorerna Vartofta 
Styrelsen för SPF Seniorerna Vartofta får härmed avge följande verksamhetsberättelse för år 2023 
Medlemsstatistik: 
Vi har under året haft nöjet att hälsa många nya medlemmar välkomna i vår förening och är vid årets 
slut 213 medlemmar.   
Nya medlemmar: Margareta Högberg, Bo Högberg, Karin Aldén, Bernt Blanehög, Lars-Göran Dahl, 
Birgitta Johansson, Monica Oskarsson, Annika Thelander, Roy Thelander, Karl-Hugo Fogelberg, Rozie 
Fogelberg, Ann-Marie Karlsson, Yngve Karlsson, Leif Blomster, Arne Skog, Inga-Maj Skog, Roland 
Larsson, Ulla Nordqvist, Lars Lundahl, Sven-Erik Antonsson, Birgitta Rehnberg, Håkan Rehnberg, 
Reidun Karsåker, Sture Karsåker, Göte Hägg, Ove Hägg, Hans Wallemyr, Maria Thim 
 

Avlidna: Jan Lundberg, Yngve Johansson, Arne Davidsson Falköping, Raili Johansson, Birgitta 
Johansson, Ingrid Johansson, Gull-Britt Sjölin, Arne Davidsson Åsarp, Margit Sundberg. 
 

Överflyttad från annan förening: 1 
 

Utträdda: 2 
 

Valda Funktionärer 2023: 
Efter stadgeenliga förhandlingar har styrelsen och ombuden bestått av följande personer: 
Ordförande:                                   Marianne Manke 
Vice ordförande:                           Fleming Harrysson 
Sekreterare:                                   Ann-Marie Berg 
Vice sekreterare:                           Fleming Harrysson 
Kassör:                                             Rosita Einarsson 
Styrelseledamöter:                       Marie Höök, Ingrid Karlsson, Kerstin Arnesson, Rolf Johansson, 
        Christer Eliasson 
Revisorer:                                       Sture Andersson, Jerker Åblad 
Revisorssuppleant:                       Ing-Marie Bertilsson 
Pressreferent:                                Ann-Marie Berg 
Ledamot KPR:                                Barbro Gustavsson 
Försäkringsfrågor:                        Rosita Einarsson 
Trafikombud:                                 Rolf Johansson 
Hörselombud:                                Gösta Klöverlid 
Synombud:                                     Gösta Klöverlid 
Folkhälsoombud:                          Kerstin Harrysson 
Hemsidesansvarig:                       Ann-Marie Berg 
Registreringsansvarig:                 Ann-Marie Berg 
Serveringsansvariga:                    Gun-Britt Gunnarsson, Karin Schöning 
Ombud KO:                                     Marianne Manke, Barbro Gustavsson 
Studieansvarig:                              Kerstin Arnesson 
Lotteriansvariga:                           Kristina Johansson, Inga-Lill Vörno 
Festkommitté:                               Kerstin Harrysson, Maj-Britt Thilén, Kristina Johansson 
Programkommitté:                       Marie Höök, Fleming Harrysson 
Boulekommitté:                            Claes-Göran Bister, Irene Bister, Kenneth Runevik, Kerstin O Karlsson,     
                                                          Jerker Åblad 
Rekryteringansvariga:                  Styrelsen 
Valberedningen:                            Gunnel Gunnarsson, Barbro Gustavsson, Bengt Ericson 
 
 
 
 



Föreningens verksamhet under år 2023 
Föreningen har haft 10 protokollförda styrelsemöten under året. 
 

Föreningens verksamhet inleddes med grötfest den 12 januari som var mycket trevlig med sång och 
dragspelsmusik av Britt-Marie Stridh som också ledde lekarna runt granen. Vi var ca 45 medlemmar 
som trivdes gott. 
 

Den 9 februari var det årsmöte med sedvanliga förhandlingar. Parentation över de medlemmar som 
avlidit under året hölls av Kerstin Arnesson och Marianne Manke.   
Ordförande för mötet var Christer Eliasson, sekreterare Ann-Marie Berg. 
Bildspel från möten och aktiviteter visades av Ann-Marie Berg. 
Nya funktionärer hälsades välkomna och avgående avtackades med blommor, samt avgående kassör 
Bengt Ericson avtackades med en gåva. TON-åringarna underhöll med sång och musik. Föreningen 
bjöd på kaffe och semla. Ett 60-tal medlemmar kom till denna träff. 
 

Månadsträffen den 2 mars hade vi besök av ambulanssköterskan Jimmy Petersson som berättade om 
sitt arbete, mycket intressant och lärorikt. Därefter underhöll han oss med sång och musik. Till denna 
träff kom det 60 medlemmar. 
 

Den 11 april var det träff på Åsle Tå för nytillkomna medlemmar, styrelse och funktionärer. Det bjöds 
på lunch med salladsbord och varmrätt, efter det blev det kaffe och kaka. Därefter presentation av 
styrelse och funktionärer, samt information om föreningen och dess verksamhet. 
 

Vid månadsträffen den 13 april underhöll Peder Sveder med ett mycket trevligt program med sång 
och musik, tävling med priser till den som kunde svaret först. Det nya programbladet delades ut till 
alla som var på mötet, övriga fick det med posten. Vi var ett 60-tal medlemmar som trivdes på denna 
träff.   
 

Vid månadsträffen den 4 maj besökte vi Åsarps kyrka. Guiden Sofia Hagberg berättade om kyrkan 
med hjälp av prästerna Matilda Nyman och Mikael Casserblad.  Efter det gick vi till 
Församlingshemmet där vi blev bjudna på gott kaffe med hembakt bröd. Vid detta besök kom det 45-
talet medlemmar. 
 

Studiebesök på BS Verkstäder den 25 maj. Där vi fick en guidad rundvandring med Mattias Jarlhed 
som berättade om verksamheten. Tyvärr var det endast 19 medlemmar med på detta intressanta 
studiebesök. 
 

Vid nationaldagsfirandet den 6 juni i Plantis deltog vi och bemannade den gemensamma montern för 
SPF Seniorerna i Falköping. 
 

Grillkvällen hölls i år den 15 juni. Vi gick tipspromenad och den som ville kunde prova på att spela 
boule. Vi åt naturligtvis korv med god aptit, grillmästarna gjorde som vanligt ett gott jobb. Vi var ett 
50-tal medlemmar som hade en skön kväll. 
 

Besök i Vartofta-Åsaka kyrka den 6 juli med guidning av Roland Andersson. Efter det åkte vi till 
Strömsborg för att dricka vårt medhavda kaffe. Ett 30-tal medlemmar hade en trevlig stund 
tillsammans. 
 

Höstupptakten var i år den 17 augusti på Wrågården. Vi var ett 50-tal medlemmar som blev 
serverade smakligt bison-kött med många goda tillbehör samt dessert. Till sist informerades om 
föreningens verksamhet framöver. 
Månadsträffen den 7 september njöt vi av ett trevligt program med ”Drag, strängar och flås” som 
spelade folkmusik, Britt-Marie Stridh dragspel, Monica och Karl-Arne Bertilsson nyckelharpa, Erling 
Öhrnell gitarr samt Kerstin Arnesson fiol. 50-talet medlemmar var med och uppskattade deras musik. 



Träffen den 5 oktober hade vi musik-quiz med Kerstin och Fleming Harrysson. Till detta möte kom det 
45 medlemmar som tyckte det var en bra och rolig blandning på frågorna. Efter kaffe med hembakat 
dopp blev det lite information och sedan dags för lite gymnastik, både sittande och stående, mycket 
uppskattat av alla deltagare. 
 

På Musikafton den 19 oktober underhölls vi av duon Cedrix. De sjöng och spelade ett mycket varierat 
program, med lite anekdoter emellan. I pausen var det dags för räksmörgås och dricka, kaffe och 
kaka. 65 medlemmar var mycket nöjda med kvällen. 
 

Månadsträffen den 2 november. Gäst var Bo Bernhardsson som berättade om en resa i Japan, där 
han var både i Tokyo och på landsbygden. Han visade många fina bilder och berättade till dessa -
risfält, marknader, heliga platser och buddhastatyer. 40-talet medlemmar kom för att lyssna. 
 

Vi fick en försmak av julen den 30 november och även underhållning av TON-åringarna med julsånger 
och allsång. Kerstin Arnesson berättade om traditioner inför och under julen. Vi åt en mycket god och 
fin jul-landgång med dricka, sedan kaffe och kaka. 12 personer i kören och 60 medlemmar var 
samlade. 
 

Månadsträffen den 14 december började med luciatåg av ett 40-tal barn från Vartoftaskolans 
Fritidsverksamhet, mycket duktiga barn. Därefter var det gott med kaffe, lussekatt och pepparkaka 
som veteranvetarna bjöd på. Efter det underhöll Yvonne Eriksen med ett humoristiskt program som 
lockade till många goda skratt. Ett 55-tal medlemmar hade kommit denna decemberkväll. 
 
Vårt veteranvetar-lag med Kerstin Arnesson, Ingmarie Bertilsson och Hans Skog har verkligen visat 
hur otroligt kunniga dom är genom att vinna distriktsfinalen i Skaraborg och sedan bli trea i hela 
landet i den stora finalen ”Hjärnkoll” i Stockholm. Rosita Einarsson fick gå in som reserv i stället för 
Kerstin Arnesson vid detta tillfälle. Jättebra jobbat allihop! 
 

Vår hemsida, med information om kommande aktiviteter och referat från tidigare aktiviteter, är 
välbesökt. 
 

Föreningen har skapat en egen sida på Facebook för att kommunicera med medlemmar och andra 
intresserade. 
 

Styrelsen samt övriga ombud har deltagit i ett flertal kurser och informationsträffar som erbjudits av 
distriktet. 
 

Resekommittén  har haft två gemensamma planeringsmöten med övriga SPF-föreningar i Falköpings 
kommun. 
 

Vid Distriktsstämman var föreningen representerad med valda ombud. 
 

Verksamhet i samarbete med studieförbundet Vuxenskolan 
Samtalsgrupp - har under våren pratat minnen ”Mellan förr och sedan”. Ledare Bengt Ericson 
Hantverk - där olika hantverk har provats på, vår och höst. Kontakt Ann-Marie Berg. 
Hus i Vartofta  - dokumentation av byggår, byggherre och ägare till 100 hus i Vartofta. Fem gånger 
under hösten. Ledare Rosita Einarsson. 
Sångcirkel - har träffats och musicerat 8 gånger under våren och hösten. Ledare Kerstin Arnesson. 
Gymnastik - varje onsdagskväll under våren och hösten. Ledare Kerstin Harrysson. 
 

KPR Kommunala pensionärsrådet 
KPR är ett kontaktorgan mellan kommunen och pensionärsorganisationerna som har träffats tre 
gånger under året.  Efter första halvan av året gjordes en organisatorisk flytt från socialnämnden till 
kommunstyrelsen. Det antogs även ett nytt reglemente. Protokollen nås genom en länk på vår 
hemsida. 



KO Kommunorganisationen 
Två representanter från varje SPF-förening i Falköpings kommun har träffats fem gånger under året. 
Man har bl a diskuterat frågor inför KPR, planerat inför nationaldagsfirande i Plantis och politiker-
utfrågningen den 12 oktober. 
 

Boule 
Ett 20-tal medlemmar tränar och spelar under sommarhalvåret på bouleplanen i Vartofta och 
under vinterhalvåret i Falköpings Boulehall. 
Den 22 mars spelades ”Allianskampen” där tre Vartoftalag deltog. 
I Boulealliansens sommarserie deltog två Vartoftalag. 
Den 8 augusti spelades klubbmästerskap på bouleplanen i Vartofta. 
Den 26 september anordnades en träff med lunch på Åsle Tå med prisutdelning till de som 
presterat bäst på klubbmästerskapet. 
Den 30 september deltog två Vartoftalag i kommunmästerskapet. 
Den 21 oktober spelades ”Stures minne” tre lag från Vartofta deltog. 
Under vecka 50 spelades ”Lusse-spelet” två Vartoftalag deltog. 
Under våren och hösten har fyra Vartoftalag spelat i ”Ålleslaget”. 
 
 
 
 
 
 
 
SPF Seniorerna Vartofta lämnar härmed sin verksamhetsberättelse till årsmötet 
den 8 februari 2024 
 
 
 
……………………………………………………………………….……………..      ………………………………………………………………………………....  
Marianne Manke, ordförande  Fleming Harrysson 
 
 
 
 
 
………………………………………………………………………………......                                                                                              ……………………………………………………………………………..…... 

Ann-Marie Berg   Rosita Einarsson 
 
 
 
 
 
……………………………………………………………………..………….....                                                                                              ..……………………………………………………………………..……...….. 

Marie Höök    Christer Eliasson 
 
 
 
 
 
…………………………………………………………………………..…...…                                                                                                ..…………………………………………………………………………..…..... 

Ingrid Karlsson   Kerstin Arnesson 
 
 
 
 
 
……………………………………………………………………..………...…. 

Rolf Johansson 


